

التاريخ: 2025/05/06 اشارة: أ.أ. 25/05/173

M/s: Boursa Kuwait.CO

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Disclosure of material information

With reference to the above subject, and the regulatory term of material information disclosure as per chapter four of book ten "disclosure and transparency" of the Executive bylaw of law No. 07 of 2010 regarding the establishment of Capital market authority and dealing in securities and their amendments.

Attached material information disclosure form of Aayan leasing and investment company K.S.C. P

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى الأحكام المنظمة للإفصاح عن المعلومات الجوهرية كما بالفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم التعامل في الأوراق المالية وتعديلاتهما.

مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية لشركة أعيان للإجارة والاستثمار ش.م.ك.ع.

Yours sincerely,

Abdullah Mohammad Al-shatti **Chief Executive Officer**

Attachments: Material information form.

Copy to disclosure management - CMA.

وتفضلوا بقبول فانق الاحترام والتقدير،

عبدالله محمد الشطي الرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

نسخة إدارة الإفصاح - هينة أسواق المال.







Material	Information Disclosure Form	نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date 2025/05/06		التاريـــخ 5/05/06
Listed Company Name:		اسم الشركة المدرجة:
Aayan leasing and investment company K.S.C. P		شركة أعيان للإجارة والاستثمار ش.م.ك.ع
Material Information:		المعلومة الجوهرية:
We would like to inform that Aayan leasing and investment company's board of directors will hold a meeting at 01:00 PM on Thursday 08/05/2025 to discuss the following items: 1- Discussing and approving of the quarterly financial statements for the period ended March 31, 2025. 2- Discussing the request submitted by External Auditor Mr. Abdulkarim Al-Samdan (AlAiban, AlOsaimi & Partners) to step down from providing audit services to the Company and to the remainder of his clients, following the Capital Markets Authority's approval of his request not to renew his registration in the Capital Markets Authority's official registry. Additionally, discussing the recommendation to appoint the External Auditor Mr. Bader Al-Abduljader (AlAiban, AlOsaimi & Partners) as his replacement for the period commencing from the beginning of the second quarter until the end of the financial year on December 31, 2025, in accordance with the procedures stipulated in the relevant laws and regulations.		نود الإفادة بأن مجلس إدارة شركة أعيان للإجارة والاستثمار سوف يجتمع في تمام الساعة 01:00 من ظهر يوم الخميس الموافق 2025/05/08 وذلك المناقشة البند التالي: 1- مناقشة واعتماد البيانات المالية ربع السنوية للفترة المنتهية في 31 مارس 2025. 2- مناقشة طلب مراقب الحسابات السيد /عبدالكريم السمدان (مكتب العيبان والعصيمي وشركاهم) التنحي عن تقديم خدمات التدقيق إلى الشركة وباقي عملانه بناء على موافقة هيئة أسواق المال على طلب عدم تجديد قيده في السجل الخاص لدى الهيئة المقدم منه، والتوصية بتعيين مراقب الحسابات السيد/ بدر العبدالجادر (مكتب العيبان والعصيمي وشركاهم) بدلاً عنه، وذلك الفترة من بداية الربع الثاني وحتى انتهاء السنة المالية في 31 ديسمبر 2025 وفقاً للإجراءات المقررة بالقوانين واللوانح ذات العلاقة.
Material information Significant Effect on the financial position of the company:		أثر المعلومة على المركز المالي للشركة:
There is no financial impact on Aayan leasing and investment company group's financial position.		لا يوجد أثر مالي على المركز المالي لمجموعة شركة أعيان للإجارة والاستثمار.
Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts, If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.		يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود. إذا قامت شعركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإقصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس موثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعنها.
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained therein. They acknowledge that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait assume no responsibility whatsoever for the contents of this disclosure and disclaim any liability for any damages that may be incurred by any person because of publishing this disclosure, allowing its publication through their electronic systems or website, or using this disclosure in any other manner.		يتحمل من أصدر هذا الإقصاح كامل المسؤولية عن صحة المطومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في كجنب أية معلومات مضالة أو خاطنة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المالية بشأن محتويات هذا الإقصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإقصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإقصاح بأي طريقة أخرى.

